
  
  
  

  
AMENDEMENT GEMEENTERAAD  

  
Amendementnummer:  2025-A0038  

Datum indiening:  26 mei 2025  
  

Onderwerp: Zutphen onderwijsstad  

  

De raad van de gemeente Zutphen  
  
gelezen:   

het raadsvoorstel  Omgevingsvisie gemeente Zutphen  

besluit:  
Om besluitpunt 2 van het ontwerp raadsbesluit te wijzigen, waardoor het als volgt komt te luiden: 
  
"de ‘Omgevingsvisie gemeente Zutphen’ vast te stellen, met inachtneming van de wijzigingen als 
benoemd in het ‘Vaststellingsrapport Omgevingsvisie gemeente Zutphen’ met dien verstande dat de 
volgende tekst in hoofdstuk 4.2 op pagina 42 als volgt wordt aangepast: 
  
Van: 
“We zetten in op het behoud en versterken van het onderwijsaanbod en de werkgelegenheid en 
werkervaringsplekken op zowel praktisch (vmbo) als theoretisch (mbo en hbo) niveau. We verstevigen 
de structurele samenwerking in de regio Stedendriehoek en waar nodig daarbuiten.” 
 
Naar: 
“We zetten in op het behoud en versterken van het onderwijsaanbod en de werkgelegenheid en 
werkervaringsplekken op zowel praktisch (vmbo) als theoretisch (mbo en hbo) niveau. We verstevigen 
de structurele samenwerking in de regio Stedendriehoek, de rest van Oost Nederland en waar nodig 
daarbuiten. In het bijzonder zetten we in op een stevige lobby richting MBO- en HBO 
onderwijsinstellingen om opleidingen in Zutphen te vestigen of uit te breiden.”  
 

Indiener(s): Mark Purperhart (CDA)  
  
Mede-indiener(s):  Marloes Roerdink (Burgerbelang), Mart de Ridder (SP), 
  



Toelichting:  
De vestiging van MBO en HBO scholen is geen taak van de gemeente. De gemeente Zutphen heeft 
echter wel baat bij de vestiging van extra onderwijsinstellingen. Zeker vanwege de ambities om 
jongeren aan te trekken.  
Dit amendement zegt niet dat het een doelstelling MOET zijn dat er meer theoretisch onderwijs komt, 
dit kan door een geringe vraag of teruglopende leerlingaantallen namelijk niet gunstig zijn. Wel moet 
het college lobby voeren en zo zijn best doen om dit wel te bewerkstelligen. Welke opleidingen 
aangetrokken moeten worden, is aan het College. Het College kan hierbij wel rekening houden met de 
vraag die er is naar opleidingen onder leerlingen in Zutphen en omliggende gemeenten die op 
praktijkschool, VMBO of HAVO zitten. 

  


